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Motion	1	–	styrelsens	svar	

	

Styrelsen	för	Friskis&Svettis	Linköping	delar	motionärernas	oro	och	instämmer	att	vi	alla	måste	bidra	
till	en	hållbar	miljö.		

Friskis	har	en	välarbetad	hållbarhetspolicy,	vi	ser	ständigt	över	hur	vi	försörjer	våra	anläggningar	med	
el	och	värme	och	vi	väljer	t.ex.	gärna	hållbara	alternativ	på	tallriken	på	våra	funktionärsfester.	

	

Träning	i	samband	med	resor	har	haft	en	stark	tillväxt	de	senaste	åren,	att	mötas	på	resa	och	att	
tänka	på	sin	hälsa	under	sin	ledighet	är	en	tydlig	trend.	Detta	kan	genomföras	på	många	sätt.		

F&S	Linköping	erbjuder	regelbundet	aktiviteter	i	närområdet	eller	dit	man	kan	resa	på	ett	
klimatsmart	sätt.	Friluftsgruppen	arrangerar	med	jämna	mellanrum	träning/vandringar	och	senast	i	
höstas	hade	vi	en	träningshelg	i	Rimforsa.		

F&S	viktigaste	uppgift	är	att	ge	alla	som	vill	möjlighet	att	hitta	sin	egen	lust	till	rörelse	och	träning.	
Alla	har	olika	drivkrafter	och	olika	behov	och	vi	lägger	inga	värderingar	i	dessa.	På	samma	sätt	anser	
vi	att	det	är	den	enskilda	individens	ansvar	att	fatta	beslut	om	såväl	flygresor	som	annan	konsumtion.	
Vi	anser	därmed	inte	att	det	är	årsmötet	som	ska	fatta	beslut	att	sluta	arrangera/marknadsföra	
träningsresor,	oavsett	transportsätt.	

Friskis	Linköping	har	ca	20	000	medlemmar.	En	bråkdel	av	dessa	har	genom	åren	valt	att	åka	på	
träningsresor	som	arrangerats	genom	Friskis	Linköping	(vid	två	tillfällen)	och	genom	
samarbetspartners	vid	andra	tillfällen.	

Motionärerna	skriver	i	sin	motion	att	Friskis	Linköping	även	ska	sluta	marknadsföra	resor	via	tredje	
part	och	annan	leverantör.	Detta	bedömer	vi	inte	är	möjlig	då	vi	tillsammans	med	övriga	föreningar	
har	tidningen	”Friskispressen”.	Denna	är	samägd	av	hela	F&S	och	innehåller	bland	mycket	annat	
marknadsföring	av	träningsresor.	F&S	har	även	andra	samarbetsavtal	som	marknadsför	träningsresor	
som	en	del	av	sitt	erbjudande.	Ett	exempel	är	ICA,	där	det	huvudsakliga	målet	med	samarbetet	är	att	
få	fler	att	må	bättre.	

Beträffande	svar	på	den	andra	”attsatsen”,	att	ta	med	en	motion	till	F&S	Riks	årsstämma	så	
behandlades	samma	fråga	i	en	motion	på	stämman	i	Marstrand	2019.	Svaret	var	att	stämman	inte	
kunde	fatta	beslut/förbud	i	frågan	utan	att	det	var	upp	till	varje	förening	att	själva	besluta.	

	

Friskis&Svettis		styrelse	Linköping	föreslår	årsmötet	

att	anse	att	motionen	besvarad	med	vad	som	anförts	ovan	


